
KARLOVAC - U prvom tjednu školske godine neće biti naplate prijevoza učenika srednjih škola - 

odlučili su tako zajednički Karlovačka županija i autoprijevoznici. Razlog je kašnjenje odluke Vlade, ali 

i nekih jedinica lokalne samouprave o subvencijama. 

Tako samo u prvom tjednu nastave, od ponedjeljka 7. do petka 11. rujna, srednjoškolcima prijevoz 

neće biti naplaćen. Tek u četvrtak, nakon sjednice Vlade, trebalo bi biti poznato koliko će iznositi 

subvencije na učenički prijevoz. 

Karlovačka županija pomoći će kao i ranijih godina s 12,5 %,ali npr. Grad Karlovac neće sudjelovati jer 

u ovogodišnjem proračunu za sufinanciranje prijevoza srednjoškolcima nema osiguranog novca. 

Blagajna na karlovačkom autobusnom kolodvoru radi, ali samo za izradu iskaznica, dok će prodaja 

mjesečnih karata uslijediti tek krajem idućeg tjedna - najvjerojatnije u petak. 


